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Sekreterare .................................................  
 Philip Norrman  

Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Malin Thydén Kärrman (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Bo Brandt Nielsen (M)  
    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Samhällsbyggnadsnämnden 
Sammanträdesdatum 2023-03-29   

Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunhuset 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 08:00-10:00 
  
Beslutande ledamöter Malin Thydén-Kärrman (S) (ordförande), Bo Brandt Nielsen (M) (2:e vice 

ordförande), Ray Alexen (SD), Roger Andersson (S) (vice ordförande), Bengt-
Åke Torhall (L) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Kjell Larsson (S) 

Lars-Göran Möller (SD) 
  
Övriga närvarande Katarina Paulsson (samhällsbyggnadschef) 

Mats Hoppe (tf. gata och parkchef) 
Isabel Said (ekonom) 
Philip Norrman (sekreterare) 
Ida Karlsson Lalander (kommunikatör ) 
Charlotte Karlsson (kostchef) 
Jenni Cornelius (verksamhetsutvecklare) 

  
Utses att justera Bo Brandt Nielsen (M) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §30 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

§30 

Återrapportering energibesparingsåtgärder  
(2022 SBN0160) 

Beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden tar emot informationen och överlämnar den till kommunstyrelsen. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 4 oktober 2022, KS §171, att uppmana nämnderna i Hylte 
Kommun att genomföra och återrapportera energibesparingsåtgärder skyndsamt. 
Återrapportering görs nu till kommunstyrelsen via samhällsbyggnadsnämnden för att påvisa 
pågående arbete med energieffektivisering. 
  
Den mest energikrävande verksamheten inom samhällsbyggnadsnämndens ansvar är 
gatubelysningen. De senaste åren har ett arbete påbörjats i syfte att effektivisera anläggningen 
så att den uppfyller dagens krav på en belysningsanläggning men också för att minska 
energianvändningen. Ett stort inventeringsarbete pågår där alla delar i anläggningen 
dokumenteras. Under 2022/2023 har samförläggningar med nätägare skett i olika projekt, 
1 000 stycken LED-lampor ersatt gamla lampor, mätskåp etablerats osv. Arbetet fortsätter i 
den takt som investeringsmedlen medger under året med bland annat pilotprojekt Unnaryd, 
samförläggningar m.m. 
  
Åtgärder kring energibesparing är ett pågående arbete även i övriga verksamheter inom 
samhällsbyggnadskontoret och uppmaningar som att stänga elektronisk utrustning när den 
inte används, släcka belysning i tomma lokaler, arbeta smart i köken osv har gått ut till all 
personal.  

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Återrapportering energibesparingsåtgärder 

Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden tar emot informationen och överlämnar den till kommunstyrelsen. 
 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
 

Paragrafen är justerad 
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